
     

 

Regio Rivierenland 

 

Besluitenlijst van de vergadering van de Regionale 
Agendacommissie Regio Rivierenland  
van 10 april 2017 

 
Aanwezig: Dames: Van Zutphen (Buren) en Cuppers (Maasdriel); de heren:, Flapper (Lingewaal), 
Daudeij (Lingewaal), Gradissen (Tiel), Van Tellingen (Neerijnen), Peters (West Maas en Waal) 
Gerrits (West Maas en Waal), Roefs,(Culemborg), Oortwijn (Culemborg), Van Someren (Neder 
Betuwe),  Van Leeuwen (Neder Betuwe), Van der Schans (Zaltbommel). 
Aanwezig namens de griffiers: Mw. Muurling en de heer Van Droffelaar.  
Aanwezig names regio: heer Beenakker, heer Derksen, mw Wintjes 

Gasten:heer de Rooij (ambtenaar, gemeente Culemborg), heer Volmer (procesbegeleider 
implementatie omgevingswet) 
 
Afwezig m.k.:  Hr van Doorn (Maasdriel), Van Heusden (Geldermalsen)  
 

 

Volg
nr. 

 

Onderwerp Besluit/Conclusie 

1 Opening , 

mededelingen en 
vaststellen agenda 

 Per 1 april is de nieuwe regiosecretaris de heer Huug Derksen 

gestart, Per 1 mei start de manager voor contract gestuurde 
dienstverlening mevrouw Janneke Hakkert,  

 De evaluatie van de werkwijze van de RAC word na 10 april 
opgepakt door het regiokantoor. (Actie regio) 

 Het vervolg van het rapport Kracht van Oost wordt betrokken 
bij het regionale uitvoeringsprogramma behorende bij het 
regionale ambitiedocument 2016-2020. Ook het 

samenwerken met andere regio's is van belang.  
 De programmabegroting 2018 is conform de regionale 

planningsafspraken samen met een oplegnotitie en de 
kaderbrief op 30 maart verzonden naar de colleges en 
gemeenteraden van de 10 gemeenten.   

2 Vaststelling 

besluitenlijst 

Besluitenlijst wordt vastgesteld. Bij aanwezigen toevoegen: de 

heer van Someren (Neder Betuwe) en de heer Beenakker (regio). 
Bij Acties toevoegen: Startnotitie leefbaarheid 

3 Terugblik op 
bijeenkomst Kick-off 

Fruitdelta en 
raadsbijeenkomst 27 
maart 2017 

Kick-off: het was een geanimeerde bijeenkomst en een goede 
presentatie van de Economic Board. Er waren veel mensen en 

veel ondernemers. In het grandcafé werd genetwerkt, waardoor 
het programma niet meer te volgen was. De volgende keer is het 
beter om gezamenlijk in een ruimte te zijn, maar daar kan een 
prijskaartje aanhangen. Alle deelnemers zijn bedankt voor 
deelname. Inmiddels is er al 1 aanvraag binnen bij het 
investeringsfonds en zijn er  twee in voorbereiding. Marien 

Borgstein van de regio is accountmanager. (red. alle informatie 
van het investeringsfonds is te vinden op www.fruitdelta.nl) 
Raadsbijeenkomst: Er waren 70 deelnemers en halverwege liepen 
er mensen weg. Als reden werd genoemd:  onderwerpen van de 
tweede helft waren al bekend en er was te weinig interactie. 
Sommige raadsleden waren ook al bij de kick off.  
De regio gaat in gesprek met de provincie om het goede beeld 

van de regio beter onder de aandacht te krijgen bij de 
gedeputeerden.   

   4 Ter inventarisatie en 
ter informatie : 
implementatie 

omgevingswet en 
ruimtelijke strategische 
visie 
 

De bestuurders van de Rivierenlandse gemeenten hebben van het 
Rijk de taak om de omgevingswet te implementeren per 1 januari 
2019. Hiervoor heeft de secretariskring een werkwijze ingesteld, 

onder andere is een procesbegeleider voor regionale afstemming 
benoemd (David Volmer) . De aanpak voor de  ruimtelijke 
strategische visie in 2017, voortkomend uit het regionale 
ambitiedocument, is door het Algemeen Bestuur vastgesteld. 
Voor dat proces is een ambtenaar van de regio trekker 
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(Annoesjka Wintjes).  Er zijn dus twee parallelle processen 
waartussen afstemming nodig is. De ruimtelijke strategische visie 
wordt een bouwsteen voor het integrale implementatie traject. 
Uiteindelijk zijn de uitkomsten van beide processen in een 
gemeentelijke omgevingsvisie te vertalen.  
De regionale commissie geeft aan dat zij behoefte heeft aan 
inzicht in de rol van de gemeenteraad bij de nieuwe wet. Ook wil 

ze graag inzicht in elkaars implementatieprocessen. Er is behoefte 
aan een procesplanning.  (Actie gemeentesecretarissen  ism 
raadsgriffiers) 

   5 Ter advisering: proces 
stand van zaken 

regionaal 
uitvoeringsprogramma  
 

Het Dagelijks bestuur is voornemens om de colleges van de 10 
gemeenten een informerende notitie aan te bieden over de stand 

van zaken van het regionale uitvoeringsprogramma behorende bij 
het regionale ambitiedocumenten voor de drie speerpunten 
agribusiness, logistiek en recreatie en toerisme. . Bij de 

informerende notitie is een overzicht van projecten toegevoegd, 
deze lijst is dynamisch en zal van tijd tot tijd aangevuld worden.  
De regionale agendacommissie willen graag schriftelijk op de 
hoogte gesteld worden over zaken die goed lopen, via nieuwsbrief 

of hooguit twee A-4tjes (Actie regio). Zaken waarover discussie 
nodig is kunnen via raadsbijeenkomsten lopen. De regionale 
agendacommissie merkt op dat informatie via colleges naar de 
raden te verbeteren is.  

   6 Startnotities 

duurzaamheid, 
mobiliteit en 
leefbaarheid 

De vraag aan de Regionale Agendacommissie is of voorliggende 

startnotities voldoende informatie bieden voor een goed 
besluitvormingsproces in de gemeenteraden. De startnotities zijn 
op verzoek van portefeuillehouders opgesteld en kunnen via de 
colleges aan de gemeenteraden worden aangeboden .  
De regionale agendacommissie vind dat er te veel gebruik wordt 
gemaakt van beleidsjargon. De startnotitie leefbaarheid is 

moeilijk te volgen. De suggestie wordt gedaan om de startnotities 
uniform, kort en bondig, het besluit helderder en het taalgebruik 

leesbaar te maken. De notities moeten aangepast worden (Actie 
regio).  

   7 Lobby en branding Eén van de opgaven van het regionale uitvoeringsprogramma is 

lobby en branding van de regio. Aan de Regionale Agenda-
commissie wordt gevraagd welke rol raadsleden kunnen spelen in 
lobby en branding van Regio Rivierenland. Werken aan beeld-
vorming bv richting Provincie en Rijk. Door de regiosecretaris 
wordt een oproep gedaan om per gemeenteraad 1 persoon aan te 
dragen die geïnteresseerd is om mee te denken over slimme 
lobby en branding van de regio, om ambities waar te maken.  De 

heer van Someren meld zich aan. (Actie Raadsgriffiers) 

    8 Rondvraag en sluiting  De raadsbijeenkomst van 31 mei vervalt. NB: in het 
Dagelijks Bestuur van 12 april j.l. is besloten deze 
datum voorlopig nog te reserveren. 

 Voor de zomer wordt in juni een extra Regionale Agenda-

commissie gepland (Actie regio) met als agendapunten: 
proces startnotities, evaluatie, processen omgevingswet 

 Er is behoefte aan een bestuurlijke agenda voor het hele jaar 
(Actie regio). Voor de raadsbijeenkomst van 20 sept.  wordt 
voorgesteld het onderwerp: ruimtelijke strategische visie en 
omgevingswet. Locatie: Zaltbommel. Verder is er behoefte 
aan informatie over stand van zaken breedband. 

 Er is behoefte aan kennis delen over de invloed van de 
gemeenteraad op gemeenschappelijke regelingen. Dit n.a.v 
een ambtelijke notitie. De griffierskring is bezig een digitaal 
forum te operationaliseren.  

 


